
Referat for Fodby Forsamlingshus Ordinær Generalforsamling den 20 september 2021. 
 

1. Dirigent. Per Pindstrup 

2. Stemmetæller: Susanne og Søren 

3. Beretning:  Vi har 125 aktive medlemmer, vi har haft 5 udlejninger i 2020, og 

ca. 17 i 2021. Indtil videre er der 16 udlejninger i 2022. Rent økonomisk har 

det stået stille med projekter som terrasse, stier, skur, støj og facader pga. 

corona. Vi er i gang med at undersøge hvilke fonder vi kan søge, alternativt 

mindre projekter måske med frivillig hjælp. Vi er i gang med at lave en 

hjemmeside, få Facebook siden op og kører igen, og forhåbentlig få 

genoptaget høstfest og fællesspisninger.  

Spørgsmål:  

• Hvorfor er der ikke sket noget med facaden endnu, forslået at vi selv 

pudser dem ned også maler det? Det er ikke nok kun at sandblæse og 

give maling det kræver noget mere. 

4. Regnskab: Der er et minus på 74.202 kr. vi har klaret corona epidemien uden 

at stifte gæld. Vi søgte om erstatning i forhold til udlejninger, og har fået 

17000 kr. Regnskabet er godkendt. 

Spørgsmål: 

• Sponser bidraget? Det der bliver afholdt af egne ting i forsamlingshuset. 

• Hvorfor er der forskel på lejen?  Det er fordi lejligheden har stået tom. 

• Få sat strømmen ned, via. Forening eller jordvarme? Det er forsøgt, 

men vi tager det op igen. 

5. Kontingent: Fortsætter uændret. 

6. Valg til bestyrelsen: Martin Borelli, Mona Ingvordsen, Kasper Nielsen er 

genvalgt, Mathias Munkholm Jensen udtræder nu, og bestyrelsen foreslår 

Camilla Munkholm Jensen i stedet, dette er godkendt.  

7. Valg af bestyrelses suppleant. Søren er genvalgt. 
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8. Valg af revisor: Niels Simonsen er genvalgt. 

9. Valg af revisor suppleant: Hans Bach er genvalgt. 

10.  Indkomne forslag/ bestyrelsens egne:  

Ingen indkomne forslag, og bestyrelsen har ingen forslag.  

11. Eventuelt:  

• Hvilke fonder? Via Næstved kommune, fonde.dk, realdania, det er stort 

set kun Mærsk fonden man kan søge til facaderenovering, Niels Røjbæk 

vil gerne hører om en u forpligtet forespørgsel hos realdania fonden. 

• Der kunne sagtens være noget socialt i ved at det er et forsamlingshus 

vi sørger fond til, kunne være en mulighed at skrive hvad huset bliver 

brugt til. 

• Hvis man selv stillede lidt op, kunne kommunen stille nogle penge til 

rådighed. Dette er ikke en mulighed vi har snakket med dem op til flere 

gange. 

• Hvis vi skal have penge fra en fond, er det vigtigt at vi laver 

delbudgetter, projekter med små beløb og så send ud til flere på en 

gang. 

• Det er meget vigtigt der er budget på det, og en god ide med de små 

beløb men der er meget skriv og det tager tid. 

 


